
1

ZÁPIS RADY VF 4/2020

z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 6. 5. 2020 od 10:00 hodin ve Valticích 

v Centru Excelence.

Účastníci jednání:

Rada Vinařského fondu:

Přítomni: JUDr. Bohumil Šimek, Ing. Martin Fousek, PhD., Ing. Liana Hrabálková, Mgr. 
František Koudela, Ing. Jiří Maděřič, Ing. Petr Marek, JUDr. Tibor Nyitray

Omluveni: JUDr. Michal Hašek, JUDr. Luboš Bárta, JUDr. Jaroslav Javornický, Ing. Libor 
Průdek

Vinařský fond: Ing. Jaroslav Machovec

Hosté:
DRVF:

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil předseda Rady JUDr. 
Bohumil Šimek. Předseda konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina členů Rady. Zároveň předseda přivítal novou členku Rady Vinařského 
fondu paní Ing. Lianu Hrabálkovou a zástupce Dozorčí Rady pana  
Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen zaměstnanec Vinařského fondu (dále jen 
„Fondu“) paní Ing. Lucie Krainová. Ověřovateli zápisu byli navrženi pánové , 

O tomto návrhu Rada hlasovala. 

Usnesení Rady

Rada zvolila jako ověřovatele zápisu pana
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Pořad jednání:

1. Úvod
2. Schválení zápisu z jednání Rady 21. 4. 2020    
3. Kontrola úkolů
4. Analýza plnění rámcové dohody o poskytování služeb mediální agentury 
5. Projednání žádostí o poskytnutí podpory podaných v termínu 1.1.-15.2.2020
6. Různé 
7. Závěr
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K bodu 1 – Úvod

Předseda vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem jednání. 

Ředitel požádal o přeřazení bodu 4 za bod 5. Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Usnesení 1.1

Rada schvaluje navržený program jednání. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání 

Rady, které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že 

k věcem projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný 

zájem, a v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout 

žádná osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a 

vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 

uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování.

Člen Rady funkce jmenování

JUDr. Bohumil 

Šimek
předseda jmenován ministrem z řad zastupitelstva Jihomoravského kraje

Ing. Martin 

Fousek, PhD.
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice

z.s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, 

z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré 

hory, VOC Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek

Ing. Liana 

Hrabálková
člen

Jmenována ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Cech českých vinařů, Evropský řád 

rytířů vína, VOC Kraví hora, V.O.C. Mikulovsko, VOC Modré 

hory, Ekovín a Sdružení vinařů Mikulovské vinařské podoblasti)

Mgr. František 

Koudela
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR)

Ing. Jiří Maděřič člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

Ing. Petr Marek člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

JUDr. Tibor 

Nyitray
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské 

podoblasti, z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. 

Mikulov, z.s., VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská 

unie ČR, z.s., Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, 

z.s., MORAVÍN, svaz moravských vinařů, z.s.)

Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 

identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 
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jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 

k zamezení byť i jen potenciálního střetu zájmů. 

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání Rady 21. 4. 2020

Předseda vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu z posledního jednání. Zápis 

byl schválen bez připomínek.

Usnesení 2.1

Rada schvaluje zápis ze zasedání Rady, konaného dne 21. 4. 2020. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 3 – Kontrola úkolů

Ředitel Fondu informoval o plnění úkolů z minulého jednání. 
Informoval Radu o přípravě dopisu adresovaného vedení společnosti Kaufland. Dále 

informoval o rozeslání výzvy vinařům na účast na veletrhu ProWein 2021.
Ředitel dále informoval o připravené změně kampaně značky. Bližší informace budou 

poskytnuty Radě v bodě Různé.

K bodu 5 – Projednání žádostí o poskytnutí podpory podaných v termínu 1.1.-15.2.2020

Ředitel požádal členy Rady Fondu, zda by Rada umožnila žadatelům změnit termín 
pořádaných akcí u projednávaných žádostí, pokud důvodem změny bude nemožnost 
uspořádání akce kvůli opatřením vlády během nouzového stavu.

Usnesení 5.1

Rada rozhodla takto: všem schváleným žádostem, jejichž obsahem je uskutečnění akce 
(např. otevřené sklepy, školení, výstavy atd.), bude umožněna změna termínu konání této 
akce bez ohledu na termín původně uvedený v žádosti. Důvodem změny je opatření vlády ČR 
v důsledku koronavirové nákazy. Nejzazší datum uskutečnění akce musí být 31. 12. 2020.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel dále informoval o vyjádření Ministerstva zemědělství o pořádání akcí. K bodu 

proběhla diskuse, ze které vyplynulo doporučení Rady Vinařského fondu, aby pořadatelé akcí 

konzultovali pořádání akcí s příslušnou hygienickou stanicí.

Dále už členové projednávali podané žádosti.

Účasti na výstavách, soutěžích a prezentačních akcích:

Rada po diskusi rozhodla s odvoláním na příslušné ustanovení zákona o zamítnutí 
žádosti žadatelů, kteří nesplnili povinnost vyrovnaných závazků vůči Fondu. Dále rozhodla o 
zamítnutí žádostí žadatelů, kteří nejsou výrobci dle podmínky stanovené v Pravidlech pro 
žadatele čl. 3.5.
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Rada dále projednala žádosti výrobců vína na podporu účastí na podporovaných 

soutěžích, výstavách a prezentačních akcích.

Usnesení 5.2

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na účast na výstavách, soutěžích a prezentačních akcích 
dle přílohy č. 1 zápisu a to ve smyslu Pravidel pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.3

Rada rozhodla o zamítnutí žádostí o poskytnutí podpory na účast na výstavách, soutěžích a 
prezentačních akcích dle přílohy č. 2 zápisu z důvodu dluhu žadatelů vůči Vinařskému fondu.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Pořádání výstav, přehlídek a soutěží vín

Rada projednala projekty žadatelů o podporu na pořádání místních výstav a koštů 

požadujících částku do 8.000,- Kč.

Usnesení 5.4

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci, max. 8.000,- Kč, dle přílohy č. 3 zápisu.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.5

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci dle přílohy č. 4 zápisu a to dle podmínek stanovených 
v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 
Proti přijetí usnesení: 
Zdržel se usnesení: 
Hlasování k tomuto usnesení je uvedeno u každého projektu v příloze č. 4 zápisu.

Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.6

Rada zamítá žádost Zámeckého vinařství Bzenec s.r.o. na „Víno mezi paletami 2020“, jelikož 
se jedná o prezentaci jediného výrobce vína a taková podpora je podle Pravidel pro žadatele 
nepřípustná.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Školení, semináře, konference:
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Rada projednala žádosti na podporu pořádání školení, seminářů a konferencí.

Usnesení 5.7

Rada rozhodla o poskytnutí podpory ve výši 80% nákladů na pronájem prostor, propagaci, 
odměny přednášejícím a pomocnému personálu a výrobu podkladových materiálů dle 
přílohy č. 5 zápisu a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 
Proti přijetí usnesení: 
Zdržel se usnesení: 
Hlasování k tomuto usnesení je uvedeno u každého projektu v příloze č. 5 zápisu.

Usnesení bylo přijato

Tištěné, audiovizuální a online materiály:

Rada projednala žádosti tematického okruhu D na podporu výroby tištěných, 

audiovizuálních a online materiálů.

Usnesení 5.8

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na výrobu tištěných, audiovizuálních a online materiálů 
dle přílohy č. 6 a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 
Proti přijetí usnesení: 
Zdržel se usnesení: 
Hlasování k tomuto usnesení je uvedeno u každého projektu v příloze č. 6 zápisu.

Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.9

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory na výrobu tištěných, audiovizuálních a online 
materiálů dle přílohy č. 7.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 4 – Analýza plnění rámcové dohody o poskytování služeb mediální agentury

Rada přerušila projednávání žádostí o podporu a přešla k bodu 4 jednání. K jednání 

byli přizváni zástupci mediální agentury MQI. 

Ředitel Fondu uvedl důvod prezentace a přivítal  Dále 

informoval Radu o tom, jakým způsobem probíhá zadávání dílčích zakázek a předal 

zástupcům MQI slovo. 

Zástupci MQI vysvětlili, jak probíhá nákup mediálního prostoru a vysvětlili členům 

Rady důvod rozdílu cen v nabídce a v reálu. trval na svém dotazu z jednání 27. 2. 

2020 a vyjádřil určitou nespokojenost s předloženým vysvětlením.

K bodu proběhla diskuse zaměřená zejména na zařazení spotů na jednotlivých TV 

stanicích a u jednotlivých pořadů.

Rada dále upozornila na to, že některé spoty na podporu značky VMVČ se objevili u 

několika málo dětských pořadů a toto není přípustné. Zástupci MQI vysvětlili, že k tomuto 

došlo z důvodu použití tzv. balíčků a přislíbili, že se plnou měrou zasadí o to, aby se tato 

situace již nikdy neopakovala.
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Předseda Rady poděkoval zástupcům MQI a ti se omluvili z jednání.

Členové Rady vyjádřili nespokojenost s některými ukazateli mediální strategie a 

pověřili ředitele k řešení problému s mediální agenturou.

Usnesení 4.1

Rada vyjadřuje nespokojenost s některými ukazateli mediální strategie a pověřuje ředitele 
k řešení problému s mediální agenturou a to zejména při zadávání jednotlivých dílčích 
zakázek.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Rada Vinařského fondu se po přestávce vrátila k projednávání žádostí tematického 

okruhu E.

Propagační akce s tematikou vína a vinařství

Rada projednala žádosti tematického okruhu E na podporu pořádání propagačních 

akcí s tematikou vína a vinařství. 

Usnesení 5.10

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci akcí vinařské turistiky a propagačních akcí 
s vinařskou tematikou ve výši 90% nákladů na pronájem prostor, propagaci a odměny 
účinkujícím dle přílohy č. 8 zápisu a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 
Proti přijetí usnesení: 
Zdržel se usnesení: 
Hlasování k tomuto usnesení je uvedeno u každého projektu v příloze č. 8 zápisu.

Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.11

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory pozdě doručeným žádostem dle přílohy č. 9 
zápisu.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 6 – Různé

Ředitel informoval členy Rady o žádosti Asociace sommelierů o prodloužení projektu.

Usnesení 6.1

Rada schvaluje prodloužení projektu Asociace sommelierů RP/624/19 „Cyklus kurzů 
sommelierství pro odborné školy“ a to 30. 4. 2021.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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Ředitel přestavil Radě ukázky návrhů vizuálů pro obchodní řetězce. Rada vzala návrhy 

na vědomí.

Dále ředitel představil Radě návrhy dvou variant spot připravovaného pro kampaň 

v TV, která bude probíhat v měsíci červnu. K návrhům proběhla diskuse. Nově upravený spot 

bude rozeslán všem členům Rady k případným návrhům na možné úpravy či k připomínkám.

Z jednání se omluvila

Ředitel předložil Radě nabídku Svazu vinařů na mediální spolupráci. Spolupráce se 

bude týkat informací publikovaných Vinařským fondem ve Vinařském obzoru.

doplnil některé údaje k navrhované spolupráci.

Usnesení 6.2

Rada souhlasí s předloženou nabídkou Svazu vinařů na mediální spolupráci prostřednictvím 
informací publikovaných Vinařským fondem ve Vinařském obzoru.
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel předložil Radě ke schválení záznam z hlasování per rollam ze dne 6. 4. 2019

Rada hlasování odsouhlasila.

Usnesení 6.3

Rada potvrzuje hlasování per rollam ze dne 6. 4. 2020 dle přílohy č. 10.
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Předseda poděkoval členům Rady za aktivní účast a ukončil jednání.

Zapsala: Ing. Lucie Krainová

Zápis odsouhlasen dne 

Ověřovatelé:

……………………………………………….…… …………………………………………………….

     

………………………………………………………….

            JUDr. Bohumil Šimek

               Předseda Rady




